
 

Protokoll styrelsemöte Gävle Bågskytteklubb  

240314 

 
Närvarande: 
  Styrelsen:     Stefan Lundgren, Lars-Åke Mattsson, Ulla Domeij, Marie Högstedt, 
                        Stig-Göran   Wallner, Magnus Dahl,Christian Blank. 
 
  Suppleanter: Inge Bertäng, Tommy Lindström,   
                       

1 Mötets öppnande   

   Ja 

2 Godkännande av dagordning 

   Ja 

3 Val av justeringsman för mötet 

   Inge Bertäng 

 

4 Ekonomi 

   Påminnelse från SISU om +65 bidraget som finns att sökas. Stefan tar kontakt med 

   Hans Bergman  för att få veta vad vi kan använda pengarna till. 

 

   Då det finns stor summa på klubbkontot skall Stefan ta kontakt med banken för få tid för 

   att diskutera ett nytt konto med högre ränta och samtidigt få hjälp med att han får tillgång till 

   nuvarande konto. Stefan försöker få kontakt med banken. 

 

5 Medeltida aktiviteter    

    inget nytt 

 

6 Administrativt     
   Det kommer att bli ändringar i distriktet Södra Norrlands Bågskytteförbund. Det blir inga val 
   utan varje klubb har en representant. Det enda mötet som  kommer att vara är årsmötet. 
  Klubben behöver inte längre betala något till distriktet. GBK kommer att representeras av 

  ordförande Stefan Lundgren. 
 

   Distriktet har pengar i kassan vilka vi vill  ska delas mellan klubbarna i procent av hur 

  många medlemmar klubben har. 
  Styrelsen bifaller ändring av distriktet. 
    
   Då det står fel i stadgarna gällande hemsidan behöver stadgarna ses över. 
 

   För att förenkla hanteringen av kvitton gällande friskvårdsbidrag kom förslag fram att ha 

   en in- och en utgående låda. De som vill ha kvitto lägger en lapp i in-lådan Lars-Åke fixar 
   kvittot och lägger det i ut-lådan där det kan hämtas. 
 

   Den 19/3 skall Stefan delta i ett möte med SISU gällande sponsorer. 
 

  Vid nästa städdag i lokalen  skall vi rensa ut gamla dokument som inte behövs sparas. 
  Stefan och Lars-Åke tar hand om de papper  som rör kassörens arbete. 
  
7 Aktiviteter & Utbildning    



 

    

 

 

 

 

    Jan Domeij och Lars-Åke kommer att ha en till strängkurs om intresse finns. Tid meddelas senare 

    Eventuellt en pilkurs om intresse finns. 

    Stefan kollar upp med Hans Bergman SISU om han kan rekommendera någon bra 

    föreläsare för kurs i mentalträning. 

 

 8 Ungdomar     

   Behövs fler som hjälper till med ungdomarna. 

    

9 Material      

   Några recurve bågar har visat sig vara sneda kolla upp dem . De kan kanske behöva hängas 

   istället för att stå. 

  Stefan skall köpa in nya tabbar och armskydd. 

 

  Stisse och Magnus skall ha ansvar för klubbens bågar. Finner man fel på någon båge skriv lapp 

  och låt den hänga framme i lokalen så att de får veta vad som är fel. 

 

   Jan Domeij  kommer att ha ansvar för lagning av pilar.  . 

    

10 Lokalen           

    Lars-Åke ska kolla och köpa en ny dammsugare. Tisdag den 19/3 kl 18:00 skall skjutväggen 

    bytas och om det hinns med på buttarna också. 

 

    Ulla Domeij fortsätter som lokalansvarig. 

 

    Tommy Lindström fortsätter med dricka och godis inköp. 

 

11 Utebanan 

     Inge Bertäng blir ansvarig för utebanan. 

     En jobbardag kommer att behövas under våren. Fixa taken på containrarna då 

    det  regnar in. Byta presenningar på buttarna och kolla att de är ok. Höja paviljongen 

    så att det går att stå under tak och skjuta. 

  

12 Hemsida/Data/Press   

     Stefan skall lägga upp mer information på hemsidan laget.se då alla inte har Facebook 

     förslag till styrelsen och information inför det som skall ske i klubben och det som har varit. 
      Stefan kollar det. 
 

13 Prova-på-skytte 

    Fortsätter som vanligt. 

           

14 Armborst 

     Inget nytt 

         

15 Festkommittè 

    

 16 Nya medlemmar 

    Klar för denna säsong. Från v13 bjuds nybörjare under 2023 och 2024 att komma på en 



 

    återträff. Sammanlagt 3 gånger på måndagar. De kan få hjälp med att skaffa egna 

bågar och pilar. 

 

17 Tävlingar     

    Har fått förfrågan om klubben kan ha kvaltävling till VM då vi har våran 3d tävling 

    Gävlebocken. Klart att det blir av. 

   Stefan skall lägga upp inbjudan på Ianseo.se 

 

    Finns lista i lokalen att skriva upp skriva upp sig då det innebär mycket arbete inför och 

    under tävlingen. Ju fler som deltar ju lättare blir det. 

 

18 Övrigt 

  

19 Nästa styrelsemöte 

     Den 17/4 kl 18:15 i lokalen 

 

20 Mötet 

     Avslutas 

 

 

 

Vid protokollet                                                                   Ordförande 

 

 

 

Ulla Domeij                                                                         Stefan Lundgren 

 

 

 

Justerare      

  

 

 

 

Inge Bertäng                                                       


